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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП

В Университета по библиотекознание и информационни науки (УниБИТ) се проведе Кръгла маса във връзка с
честването на 120-годишнината от установяването на дипломатически отношения между България и
САЩ.Председателят на БТПП Цветан Симеонов уважи събитието, като проведе разговори с Ректора на УниБИТ
проф. д.н. Ирена Петева, председателя на Съвета на настоятелите д.ик.н. Стоян Денчев, и Георги Първанов... 

© Bulgaria ON AIR Подготвеният бюджет за тази година е направен така, че да отговаря на критерии за влизане в
Еврозоната. На фона на това в Народното събрание беше внесена подписка за провеждане на референдум за
приемането на еврото. "Това е възможен бюджет, преди няколко месеца видяхме и проектобюджет, представен
от служебния кабинет, който беше с доста по-висок дефицит. Имахме сериозни възражени... 

Днес Българската телеграфна агенция разширява кръга на своите партньори с Американската търговска камара в
България. Това каза генералният директор на БТА Кирил Вълчев на пресконференция в Националния пресклуб на
Агенцията по повод подписването на договор за партньорство между БТА и Американската търговска камара в
България (АТК). Той напомни, че БТА вече има договори с Германо-българската индустр... 

Министерският съвет прие и внесе в Народното събрание законопроектите за държавния бюджет, за бюджета на
Държавното обществено осигуряване и за бюджета на Националната здравноосигурителна каса за 2023 година.
На брифинг в Министерския съвет министърът на финансите Асен Василев представи основните параметри на
бюджета. Той посочи, че са запазени всички социални плащания и са надградени част от мер... 

Заглавие: Цветан Симеонов на Кръглата маса в УниБИТ по повод 120-годишнината от установяването на
българо-американските дипломатически отношения
Дата: 06.07.2023 13:30
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Експерти: Трябва да засилим процеса за влизането в Еврозоната
Дата: 06.07.2023 03:15
Медия: Нова Добруджанска Трибуна

Заглавие: Днес Българската телеграфна агенция разширява кръга на своите партньори с Американската
търговска камара в България, заяви Кирил Вълчев
Дата: 06.07.2023 10:07
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Министерският съвет внесе в Народното събрание бюджетa за 2023 година
Дата: 06.07.2023 07:31
Медия: Asenovgrad.NET

Заглавие: Новият посланик на България в Дъблин посети БТПП

https://www.bcci.bg/news/19647
https://ndt1.eu/%D0%B5%D0%BA%D1%81%D0%BF%D0%B5%D1%80%D1%82%D0%B8-%D1%82%D1%80%D1%8F%D0%B1%D0%B2%D0%B0-%D0%B4%D0%B0-%D0%B7%D0%B0%D1%81%D0%B8%D0%BB%D0%B8%D0%BC-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D1%86%D0%B5%D1%81%D0%B0-%D0%B7%D0%B0/
https://www.bta.bg/bg/news/economy/486146-dnes-balgarskata-telegrafna-agentsiya-razshiryava-kraga-na-svoite-partnyori-s-am
https://www.asenovgrad.net/news/568090/ministerskiyat-savet-vnese-v-narodnoto-sabranie-byudzheta-za-2023-godina
https://www.bcci.bg/news/19643


В БТПП се проведе среща с Ваня Андреева, новоназначен посланик в Посолството на България в Дъблин.
Председателят на палатата Цветан Симеонов обсъди с дипломата икономическото, търговско и инвестиционно
сътрудничество между България и Ирландия. Двустранната търговия нараства по обем от 2016 г. насам. Дори
периодът на пандемията не й се отразява съществено. През 2022 г. стокообменът достига 314,3 м... 

/КРОСС/ Представители на ръководствата на организациите - членове на Асоциацията на организациите на
българските работодатели /АОБР/ - АИКБ, БСК, БТПП и КРИБ, проведоха среща с министър-председателя акад.
Николай Денков и заместник министър-председателя Мария Габриел. По време на срещата бяха обсъдени
приоритетите на АОБР, като беше акцентирано върху предприемането на всички необходими мерки за сп... 

Среща на АОБР с министър–председателя Събития 0 коментара Съобщение на Пресцентъра на АОРБ
Представители на ръководствата на организациите – членове на Асоциацията на организациите на българските
работодатели /АОБР/ - АИКБ, БСК, БТПП и КРИБ, проведоха среща с министър-председателя акад. Николай
Денков и заместник министър-председателя Мария Габриел. По време на срещата бяха обсъдени приоритетите... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ

Представители на ръководствата на организациите – членове на Асоциацията на организациите на българските
работодатели /АОБР/ - АИКБ, БСК, БТПП и КРИБ, проведоха среща с министър-председателя акад. Николай
Денков и заместник министър-председателя Мария Габриел. По време на срещата бяха обсъдени приоритетите
на АОБР, като беше акцентирано върху предприемането на всички необходими мерки за спазване н... 

Министерският съвет прие Решение за одобряване на проект на Закон за бюджета на Националната
здравноосигурителна каса за 2023 г., съобщиха от пресслужбата на кабинета. Предвидени са 7 027 213,6 хил. лв.
приходи и трансфери. Здравноосигурителните приходи са в размер на 6 847 563,2 хил. лв., от които 4 286 530,0 хил.
лв. са приходи от здравноосигурителни вноски и 2 561 033,2 хил. лв. са трансфери за... 

Днес Българската телеграфна агенция разширява кръга на своите партньори с Американската търговска камара в
България. Това каза генералният директор на БТА Кирил Вълчев на пресконференция в Националния пресклуб на
Агенцията по повод подписването на договор за партньорство между БТА и Американската търговска камара в
България (АТК). Той напомни, че БТА вече има договори с Германо-българската индустр... 

Дата: 05.07.2023 23:55
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Среща на АОБР с министър–председателя
Дата: 05.07.2023 17:17
Медия: Агенция "КРОСС"

Заглавие: Среща на АОБР с министър–председателя
Дата: 06.07.2023 16:30
Медия: bgПредприемач

Заглавие: Среща на АОБР с министър–председателя
Дата: 05.07.2023 23:55
Медия: Асоциация на индустриалния капитал в България

Заглавие: Проектът на Закона за бюджета на Националната здравноосигурителна каса е одобрен от
Министерския съвет
Дата: 05.07.2023 20:11
Медия: ПроНюз Добрич

Заглавие: Днес Българската телеграфна агенция разширява кръга на своите партньори с Американската
търговска камара в България, заяви Кирил Вълчев
Дата: 06.07.2023 11:02
Медия: Българска телеграфна агенция

https://www.cross.bg/neobhodimostta-stranata-bulgariya-1723573.html
https://bgpredpriemach.com/2023-07-06
https://www.bica-bg.org/bg/article-22376-sresta-na-aobr-s-ministyr%E2%80%93predsedatelq.htm
https://pronewsdobrich.bg/proektat-na-zakona-za-byudzheta-na-natsionalnata-zdravnoosiguritelna-kasa-e-odobren-ot-ministerskiya-savet-p346920
https://www.bta.bg/bg/videos/17379


Институтът за пазарна икономика представи база данни и анализ на дейността на общинските търговски
дружества и общинските предприятия в четири разнородни общини – Пловдив, Велико Търново, Свиленград и
Брезник, а разгледаният период е 2018 – 2021 г. Четирите общини имат различни демографски характеристики,
степен на социално-икономическо развитие и показатели на пазара на труда. Пловдив е най-голям... 

Длъжностни лица смятат, че е необходимо повече затягане на фона на затегнатия пазар на труда и "възходящите
рискове" за инфлациятаПредставители на Федералния резерв сигнализираха, че възнамеряват да възобновят
повишаването на лихвените проценти на фона на нарастващия консенсус, че е необходимо повече затягане, за да
се овладее високата инфлация в най-голямата икономика в света. Според протокола от... 

Комисията по бюджет и финанси на парламента гледа на първо четене законопроект с номер 49-302-01-44 за
държавния бюджет за 2023 г. Заседанието е съвместно с комисията по икономически политики и иновации и с
комисията по труд и социална политика. Макар и с доста закъснение разглеждаме законопроекта за държавния
бюджет на основата на законопроекта на служебното правителство. В бюджета е заложено уве... 

Активизиране и задълбочаване на икономическите отношения между двете страни обсъдиха министърът на
икономиката и индустрията Богдан Богданов и посланикът на Обединено кралство Великобритания и Северна
Ирландия у нас Н. Пр. Роб Диксън. Двамата разговаряха за потенциала и възможностите, които има за
партньорство между България и Обединеното кралство в сферата на търговията, технологичният сектор и м... 

"От Украйна зависи как ще използва парите", заяви Ерик МамерУкрайна може да използва парите, които ЕС ѝ
предоставя, за да закупи българските ядрени реактори. Това става ясно от изявлението на говорителя на
Европейската комисия Ерик Мамер. "Възможно е подпомагане от ЕС плюс регулация за Украйна като
макрофинансова помощ, част от помощта за макроикономиката на Украйна. Това е част от предвидената по... 

Украйна може да използва парите, които Европейският съюз ѝ предоставя, за да закупи българските ядрени
реактори - т.е. оборудването от неизпълнения проект АЕЦ "Белене". Това гласи изявление на говорителя на
Европейската комисия Ерик Мамер, цитиран от БГНЕС. "Възможно е подпомагане от ЕС плюс регулация за
Украйна като макрофинансова помощ, част от помощта за макроикономиката на Украйна. Това е ча... 

Заглавие: Общинските фирми: харчат 2,7 млрд. на година и наемат 37 000 души
Дата: 06.07.2023 10:33
Медия: Kmeta.bg

Заглавие: Федералният резерв сигнализира решимост да повиши лихвите след паузата през юни
Дата: 06.07.2023 09:01
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Бюджетът влезе в ресорната комисия в НС
Дата: 06.07.2023 16:57
Медия: Нова телевизия

Заглавие: Министър Богданов обсъди с посланика на Великобритания възможностите за сътрудничеството в
микроелектрониката и високите технологии
Дата: 06.07.2023 17:00
Медия: 3е-news

Заглавие: ЕК: Киев може да купи българските реактори с европари
Дата: 06.07.2023 16:45
Медия: Bulgaria ON AIR

Заглавие: ЕК: Украйна може да купи оборудването от АЕЦ ''Белене'' със средства от ЕС
Дата: 06.07.2023 16:38
Медия: OFFNews

Заглавие: ЕК допуска, че Украйна може да ползва еврофинансиране, за да купи ядрено оборудване от
България

https://kmeta.bg/%D0%BE%D0%B1%D1%89%D0%B8%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%84%D0%B8%D1%80%D0%BC%D0%B8-%D1%85%D0%B0%D1%80%D1%87%D0%B0%D1%82-27-%D0%BC%D0%BB%D1%80%D0%B4-%D0%BD%D0%B0-%D0%B3%D0%BE%D0%B4%D0%B8/
https://www.bloombergtv.bg/a/8-novini-ot-sveta/119905-federalniyat-rezerv-signalizira-reshimost-da-povishi-lihvite-sled-pauzata-prez-yuni
https://nova.bg/news/view/2023/07/06/418065/%D0%B1%D1%8E%D0%B4%D0%B6%D0%B5%D1%82%D1%8A%D1%82-%D0%B2%D0%BB%D0%B5%D0%B7%D0%B5-%D0%B2-%D1%80%D0%B5%D1%81%D0%BE%D1%80%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D1%81%D0%B8%D1%8F-%D0%B2-%D0%BD%D1%81/
https://3e-news.net/bg/a/view/45117/ministyr-bogdanov-obsydi-s-poslanika-na-velikobritanija-vyzmojnostite-za-sytrudnichestvoto-v-mikroelektronikata-i-visokite-tehnologii
https://www.bgonair.bg/a/4-world/311610-ek-kiev-mozhe-da-kupi-balgarskite-reaktori-s-evropari
https://offnews.bg/sviat/ek-ukrajna-mozhe-da-kupi-oborudvaneto-ot-aetc-belene-sas-sredstva-804337.html
https://armymedia.bg/2023/07/06/%D0%B5%D0%BA-%D0%B4%D0%BE%D0%BF%D1%83%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D1%87%D0%B5-%D1%83%D0%BA%D1%80%D0%B0%D0%B9%D0%BD%D0%B0-%D0%BC%D0%BE%D0%B6%D0%B5-%D0%B4%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B7%D0%B2%D0%B0-%D0%B5%D0%B2/


Нищо не би попречило на Украйна да използва пакета "Макрофинансова помощ+" за закупуването на ядрено
оборудване от България. Това каза говорителят на Комисията Ерик Мамер в отговор на въпрос дали страната
може да използва помощта от Европа за тази цел. Мамер припомни, че в рамките на пакета на Украйна се
осигурява всеки месец по 1.5 млрд. евро, а говорителката Верле Нойц подчерта, че тази помощ е ... 

С над 127% е нараснал стокообменът ни с Обединеното кралство през първото тримесечие на настоящата
година, спрямо същия период на 2022 г. Активизиране и задълбочаване на икономическите отношения между
двете страни обсъдиха министърът на икономиката и индустрията Богдан Богданов и посланикът на Обединено
кралство Великобритания и Северна Ирландия у нас Н. Пр. Роб Диксън. Двамата разговаряха за поте... 

Комисията по бюджет и финанси на парламента гледа на първо четене законопроект с номер 49-302-01-44 за
държавния бюджет за 2023 г. Заседанието е съвместно с комисията по икономически политики и иновации и с
комисията по труд и социална политика. Макар и с доста закъснение разглеждаме законопроекта за държавния
бюджет на основата на законопроекта на служебното правителство. В бюджета е заложено уве... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО

Представители на ръководствата на организациите членове на Асоциацията на организациите на българските
работодатели (АОБР) се срещнаха с министър-председателя акад. Николай Денков и със заместник министър-
председателя Мария Габриел, съобщиха от Българската стопанска камара.По време на срещата бяха обсъдени
приоритетите на АОБР, като беше акцентирано върху предприемането на всички необходими мерки ... 

Представители на ръководствата на организациите – членове на Асоциацията на организациите на българските
работодатели (АОБР) - АИКБ, БСК, БТПП и КРИБ, проведоха среща с министър-председателя акад. Николай
Денков и заместник министър-председателя Мария Габриел. По време на срещата бяха обсъдени приоритетите
на АОБР, като беше акцентирано върху предприемането на всички необходими мерки за спазване н... 

Чрез специален механизъм държавата ще подпомага хората, които изпитват затруднения да плащат сметките си
за ток след преминаването на битовите потребители към свободния пазар на електричество от 2027 година. Това
посочи премиерът Николай Денков по време на онлайн сесия днес, в която даде отговори на множество въпроси
на граждани и медии, съобщават от пресцентъра на кабинета.По думите му, благодаре... 

Дата: 06.07.2023 16:32
Медия: Военен Телевизионнен Канал

Заглавие: Богдан Богданов: Активизираме двустранното сътрудничесрво с Великобритания
Дата: 06.07.2023 16:38
Медия: 24 Часа

Заглавие: Комисията по бюджет и финанси на парламента гледа на първо четене държавния бюджет
Дата: 06.07.2023 16:56
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Работодателите представиха приоритетите си пред министър-председателя
Дата: 05.07.2023 20:28
Медия: BGlobal

Заглавие: Работодателите представиха приоритетите си пред премиера Денков и вицепремиера Габриел
Дата: 05.07.2023 18:30
Медия: 3е-news

Заглавие: Държавата ще подпомага хората, които не могат да плащат сметките си за ток след преминаването
към свободния пазар
Дата: 06.07.2023 17:03
Медия: Кворум Силистра

https://www.24chasa.bg/biznes/article/14847613
https://www.bta.bg/bg/news/economy/486544-komisiyata-po-byudzhet-i-finansi-na-parlamenta-gleda-na-parvo-chetene-darzhavniy
https://bglobal.bg/108812-%D0%A0%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%B2%D0%B8%D1%85%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%BE%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5%D1%82%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%81%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4-%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D1%81%D1%82%D1%8A%D1%80-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%81%D0%B5%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB%D1%8F
https://3e-news.net/bg/a/view/45075/rabotodatelite-predstaviha-prioritetite-si-pred-premiera-denkov-i-vicepremiera-gabriel
https://www.kvorum-silistra.info/news/33192


Подготвят се протести, които най-вероятно ще бъдат проведени следващата седмица, и то не само в София, обяви
икономическият съветник в Конфедерация на труда "Подкрепа" Ваня Григорова във връзка с обсъждането на
проектобюджета за 2023 година. "Водим разговори с нашите структури кой, къде и доколко е склонен да премине
към безсрочни стачни действия. Виждаме, че управляващите се опитват да прокарат в... 

България заема 35-о място от общо 41 оценени страни в Европа и е на последно място сред държавите от ЕС
според Индекса за медийна грамотност за 2023 година, отчитат от фондация "Институт Отворено общество -
София". С резултат от 31 от максимални 100 точки, България все пак изпреварва своите съседи Турция (36-то
място с 29 точки) и Република Северна Македония (39-то място с 22 точки), но изостава о... 

Виждаме, че управляващите се опитват да прокарат възможно най-бързо законопроекта, заяви Ваня Григорова от
синдиката Подготвят се протести, които най-вероятно ще бъдат проведени следващата седмица, и то не само в
София, обяви икономическият съветник в Конфедерация на труда "Подкрепа" Ваня Григорова във връзка с
обсъждането на проектобюджета за 2023 година: "Водим разговори с нашите структури кой, ... 

В момента се подготвят протести, най-вероятно ще бъдат проведени следващата седмица, и то не само в София.
Водим разговори с нашите структури кой, къде и доколко е склонен да премине към безсрочни стачни действия.
Това заяви пред журналисти Ваня Григорова, икономическият съветник на президента на КТ "Подкрепа", във
връзка с приемането на проектобюджета за 2023 г., предаде БТА. Днес следобед в зал... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

С Ивелин Николов си говорим за чекиста трето поколение Васил Терзиев и фамилията му. Всички гледат дядото и
братът на дядото, шефове на две управления в ДС. Най-оскъдната информация обаче е за баща му. Александър
Василев Терзиев. За него пише само, че е офицер от Първо главно управление на ДС-ПГУ. В обслужващите
Терзиев медии се споменава как младежа, роден 1978 година, е учил в САЩ, защото баща м... 

Приоритетите на Испанското председателство бяха представени в София на 5 юли от Н. Пр. Алехандро Поланко. В
презентацията участва вицепремиерът Мария Габриел. Медиите бяха изненадани, че събитието протече изцяло
на английски със симултанен превод на български само на слушалки. Така широката българска аудитория бе
лишена от възможността да чуе по отразяващите медии автентичен и разбираем звук от из... 

Заглавие: КТ "Подкрепа" готви протести заради бюджета
Дата: 06.07.2023 17:02
Медия: Антени

Заглавие: От страните в ЕС България е най-уязвима към дезинформация
Дата: 06.07.2023 15:39
Медия: Радио София

Заглавие: КТ "Подкрепа" готви протести срещу Бюджет 2023
Дата: 06.07.2023 17:06
Медия: Днес+

Заглавие: Ваня Григорова: Подготвят се протести
Дата: 06.07.2023 13:01
Медия: 7 Дни София

Заглавие: СТЕФАН ТАШЕВ: ЧЕКИСТА ТРЕТО ПОКОЛЕНИЕ ИСКА ДА СТАВА КМЕТ НА СОФИЯ, КАТО БАЩА МУ
ШПИОНИРА САЩ. ЕГАТИ ИРОНИЯТА НА СЪДБАТА 
Дата: 06.07.2023 16:52
Медия: 5GMedia

Заглавие: По-справедлива и по-солидарна икономика е сред приоритетите на Испанското председателство на
ЕС
Дата: 06.07.2023 16:37
Медия: Съюз на българските журналисти

https://anteni.info/2023/07/06/%D0%BA%D1%82-%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%BA%D1%80%D0%B5%D0%BF%D0%B0-%D0%B3%D0%BE%D1%82%D0%B2%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D1%82%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B8-%D0%B7%D0%B0%D1%80%D0%B0%D0%B4%D0%B8-%D0%B1%D1%8E/
https://bnr.bg/sofia/post/101847967/marin-lesenski
https://dnesplus.bg/bulgaria/kt-podkrepa-gotvi-protesti-sreshtu-byudzhet-2023_1124182
https://7dnisofia.bg/archives/212354
https://5gmedia.bg/33209/stefan-tashev-chekista-treto-pokolenie-iska-da-stava-kmet-na-sofiya-kato-bashcha-mu-shpionira-sashch-egati-ironiyata-na-sdbata
http://sbj-bg.eu/article/details/55529/Po-spravedliva+i+po-solidarna+ikonomika+e+sred+prioritetite+na+Ispanskoto+predsedatelstvo+na+ES


Премиерът на България Николай Денков и президентът на Украйна Володимир Зеленски подписаха съвместна
декларация за евроатлантическата интеграция на Украйна. Те подписаха и меморандум за разбирателство между
Министерствата на енергетиката за сътрудничеството в областта на енергетиката. Той бе подписан от министрите
на двете страни - Херман Халушчинко и Румен Радев. В общо изявление в Гранитната за... 

Готови сме да помогнем за възстановяването на Украйна, увери го Денков"Чест е да съм тук. Радвам се да посетя
страната ви. Много е важно, че в тази морална криза в Европа, България е защитник и противник на политиката на
геноцид, която Русия води срещу нас, нашата независимост и хора". С тези думи президентът на Украйна
Володимир Зеленски се обърна към премиера Николай Денков. "Отношението към Рус... 

Премиерът Николай Денков и президентът на Украйна Володимир Зеленски подписаха съвместна декларация за
евроатлантическата интеграция на Украйна. Меморандум за сътрудничество в енергетиката пък подписаха
българския и украинския министър на енергетиката. "Вие сте добре дошъл в България", обърна се към Зеленски
министър-председателят след края на продължилата около два часа среща помежду им на закрит... 

Разчитаме на сътрудничеството си с България, каза украинският президент Готови сме да помогнем за
възстановяването на Украйна, увери го Денков "Чест е да съм тук. Радвам се да посетя страната ви. Много е важно,
че в тази морална криза в Европа, България е защитник и противник на политиката на геноцид, която Русия води
срещу нас, нашата независимост и хора". С тези думи президентът на Украйна Волод... 

Помните, за да не се разтури коалицията с БСП накараха посланика на Украйна г-н Кулеба да седи тук в кулоарите
на парламента, заяви депутатътЗа съжаление посещението на президента Зеленски е закъсняло. Това коментира
в парламентарните кулоари зам.-председателят на ГЕРБ Даниел Митов. "Закъсняло е поради много
обстоятелства, най-вече поради управлението на служебните кабинети. Много недостойна позиц... 

Френският енергиен концерн "ТоталЕнержи ренюъбълс" (TotalEnergies Renewables SAS) е придобил пет
фотоволтаични соларни проекта в Румъния от германския предприемач "Пе Ен Е груп" (PNE Group), предаде ДПА.
Проектите, които се разработват, имат комбиниран общ капацитет от 208 мегавата в пиковите моменти.
Компаниите отбелязват, че "Пе Ен Е груп" ще продължи да отговаря за развитието на проекта, дока... 

Заглавие: Володомир Зеленски: Благодаря ти, България
Дата: 06.07.2023 17:11
Медия: Под лупа

Заглавие: Володимир Зеленски: Чест е да съм тук! Благодаря на България, че е наш защитник!
Дата: 06.07.2023 17:09
Медия: Zonanews.bg

Заглавие: Зеленски и Денков подписаха съвместна декларация за евроинтеграцията на Украйна
(СНИМКИ/ВИДЕО)
Дата: 06.07.2023 17:05
Медия: news 24

Заглавие: Зеленски в МС: Чест е да съм тук! Благодаря на България, че е наш защитник
Дата: 06.07.2023 16:02
Медия: Big5.bg

Заглавие: Даниел Митов: Посещението на Зеленски е закъсняло заради служебните кабинети
Дата: 06.07.2023 15:43
Медия: Breaking.bg

Заглавие: Французи купиха 5 фотоволтаични проекта в Румъния
Дата: 06.07.2023 15:25
Медия: Economynews

Заглавие: Каква ще бъде съдбата на референдума на "Възраждане"

http://burgas-podlupa.com/%D0%B2%D0%BE%D0%BB%D0%BE%D0%B4%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D1%80-%D0%B7%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D0%B1%D0%BB%D0%B0%D0%B3%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D1%80%D1%8F-%D1%82%D0%B8-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F
https://zonanews.bg/bulgaria/volodimir-zelenski-chest-e-da-sam-tuk-blagodarya-na-balgariya-che-e-nash-zashtitnik
https://news24sofia.eu/zelenski-i-denkov-podpisaha-savmestna-deklaratsiya-za-evrointegratsiyata-na-ukrayna-video/
https://www.big5.bg/2023/07/06/%D0%B7%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D0%B2-%D0%BC%D1%81-%D1%87%D0%B5%D1%81%D1%82-%D0%B5-%D0%B4%D0%B0-%D1%81%D1%8A%D0%BC-%D1%82%D1%83%D0%BA-%D0%B1%D0%BB%D0%B0%D0%B3%D0%BE%D0%B4%D0%B0/
https://breaking.bg/politika/daniel-mitov-poseshtenieto-na-zelenski-e-zakasnyalo-zaradi-sluzhebnite-kabineti/
http://www.economynews.bg/%D1%84%D1%80%D0%B0%D0%BD%D1%86%D1%83%D0%B7%D0%B8-%D0%BA%D1%83%D0%BF%D0%B8%D1%85%D0%B0-5-%D1%84%D0%BE%D1%82%D0%BE%D0%B2%D0%BE%D0%BB%D1%82%D0%B0%D0%B8%D1%87%D0%BD%D0%B8--%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B5%D0%BA%D1%82%D0%B0-%D0%B2-%D1%80%D1%83%D0%BC%D1%8A%D0%BD%D0%B8%D1%8F-news108677.html
https://www.dw.com/bg/kakva-se-bde-sdbata-na-referenduma-na-vzrazdane/a-66139772


Отхвърлянето на искането за референдум за еврото от Правната комисия в парламента не означава окончателен
край на инициативата на "Възраждане". Какви са възможните сценарии оттук нататък провери Емилия
Милчева:Какви са шансовете за референдума на "Възраждане", чието обсъждане предстои пленарна зала?
Въпреки че парламентарната Правна комисия го отхвърли, не е абсолютно сигурно, че ще се повтори и в... 

Дата: 06.07.2023 17:20
Медия: Дойче Веле
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